
 
Godkännande av projektplanen för Kvarnbackens skola 
 
Stadsstyrelsen 04.03.2024 § 87  
  
 

Beredning och tilläggsuppgifter: 
byggchef Tommi Mikkeli, fornamn.efternamn@porvoo.fi 
 
Kvarnbackens skola vid Kvarnbergsgatan byggs ut med en 
tillbyggnad för förskoleundervisning. Tillbyggnaden blir en fast del av 
skolan och det kommer att byggas egna gårdsområden för 
förskolebarnen. Samtidigt görs ändringsarbeten inne i skolan för att 
säkerställa bland annat att det finns tillräckligt stor matsal och 
tillräckligt många toaletter då antalet elever ökar.  
Dessutom har man planerat att genomföra sådana ändringsarbeten i 
skolan som gör att lokalerna bättre ska motsvarade nutida 
pedagogiska krav.  
För investeringen har reserverats totalt 2 800 000 euro i anslag åren 
2024 och 2025. Anslagen baserar sig på en uppskattning som 
gjordes före behovsutredningen och som baserar sig på att 
förskolebyggnaden skulle ha byggts som en separat modul på 
skolgården.  
I projektplaneskedet konstaterades att tillbyggnaden för förskolan 
måste byggas som en fast del av skolbyggnaden, för att den ska 
uppfylla de pedagogiska kraven tillräckligt bra. I den bifogade 
projektplanen föreslås att ändringarna genomförs i två etapper.  
Kostnaderna för etapp 1 i den nu föreslagna projektplanen uppgår till 
3 950 000 euro. Kostnaderna för etapp 2, om vilket fattas ett separat 
beslut, uppskattas uppgå till 1 450 000 euro. 
Kostnadsöverskridningen i förhållande till budgeten beror på att 
omfattningen av projektet har ökat. 
Målet är att arbetena för tillbyggnaden i etapp 1 ska bli färdiga under 
år 2025. Ändringsarbetena inne i skolan görs antingen sommaren 
2025 eller 2026 beroende på möjligheterna. Gårdsarbetena görs när 
tillbyggnadsdelen är färdig. 
 
Bilagor 
Projektplan 
Preliminära planritningar 
Preliminära modelleringar av byggnaden 
 
tf. stadsdirektör   
Stadsstyrelsen godkänner projektplanen för förskolan i 
Kvarnbackens skola i fråga om etapp 1, så att tillbyggnaden byggs 
enligt alternativ tre (VE3) i projektplanen.   
 
När det gäller etapp 2 fattas ett eventuellt byggbeslut utifrån separat 
beredning. 
 
Beslut 



Stadsstyrelsen beslutade enhälligt godkänna projektplanen för 
förskolan i Kvarnbackens skola i fråga om etapp 1, så att 
tillbyggnaden byggs enligt alternativ tre (VE3) i projektplanen. När 
det gäller etapp 2 fattas ett eventuellt byggbeslut utifrån separat 
beredning. 

 
Svenskspråkiga utbildningssektionen 14.03.2024 § 17    
494/10.03.02.00/2024    

Beredning och tilläggsuppgifter: 
direktören för grundläggande utbildning och gymnasieutbildning 
Rikard Lindström, rikard.lindstrom@borga.fi 
 
Sektionen har behandlat den av nämnden för växande och lärande 
godkända behovsutredningen över behovet av tilläggsutrtymmen för 
förskoleverksamhet på svenska på centrumområdet. Den godkända 
behovsutredningen är startskottet för uppgörandet av en projektplan 
och den grund som projektplanen skall bygga på.  
 
Delar av projektplanen som berör verksamhet och pedagogiska 
riktlinjer har behandlats av sektionen och nämnden, innan 
projektplanen färdigställdes (SVUBS 31.10.2023 § 114 och 
nämnden 23.11.2023 § 100). Stadsstyrelsen är den instans som 
godkänner projektplaner. 
 
Bilagor: 
Hankesuunnitelma 
Bilaga 1 pohjakuvat ve1 
Bilaga 2 2 laskentamuistio, vaihe 1 
Bilaga 3 vaihtoehtojen kusannusarviot 
 
Direktören för grundläggande utbildning och gymnasieutbildning 
 
Sektionen antecknar stadsstyrelsens behandling och den godkända 
projektplanen för kännedom. 
 
Sektionen konstaterar att skede 2 är en del av den behovsutredning 
som gjorts och godkänts. Skede 2 är därmed viktigt för att 
verksamheten i byggnaden som kommer att inhysa 
förskoleverksamhet och grundläggande utbildning för åk 1-6 skall 
kunna fungera tryggt och enligt målen i behovsutredningen. 
 
Sektionen anser att skede 2 bör finnas med i budgeten för 2025. 
 
Beslut 
Sektionen antecknade stadsstyrelsens behandling och den 
godkända projektplanen för kännedom. 
 
Sektionen konstaterade att skede 2 är en del av den 
behovsutredning som gjorts och godkänts. Skede 2 är därmed viktigt 
för att verksamheten i byggnaden som kommer att inhysa 
förskoleverksamhet och grundläggande utbildning för åk 1-6 skall 
kunna fungera tryggt och enligt målen i behovsutredningen. 
 
Sektionen anser att skede 2 bör finnas med i budgeten för 2025.


